



**110學年度外國新生  
入境申請流程及檢疫規定說明**  
**APPLICATION PROCEDURE FOR ENTRY AND  
QUARANTINE REQUIREMENTS**

By Division of International Affairs

# 入境申請流程

1. **名冊報部**：學校將您的資料提供給教育部及駐外館處，開放讓您申請簽證(已處理完成)。
2. **申請簽證**：當學校收到通知後，會通知您至駐外館處申請簽證。
3. **購買機票**：提出簽證申請後，請告知學校您的**簽證申請進度**，並同步**討論抵台日期**。請**依照我們提出的日期去訂機票**。
4. **申請入境**：請提供您的簽證照片、航班資料給學校，我們會將「**許可函**」及「**境外生入境許可證明**」給您。在您登機及過海關時會需要出示這些文件。

\*備註：以上4個流程完成時間不一定，請不用緊張，可隨時來信告訴我們。



# Application for Entry



1. **Provide the student's name list:** The school needs to provide your name and passport number to MOE and overseas institutions first so that they can allow you to file a visa application.
2. **Apply for a visa:** The school will notify you to apply for a visa to overseas institutions after we get the notification from MOE.
3. **Buy the flight ticket:** Tell us when you are about to get your visa. We will discuss the arrival date. Please book the flight ticket accordingly.
4. **Apply for Entry:** Please provide a photo of your visa and the flight to the school. We need your visa, flight, and quarantine address to issue an **“official notice document”** and **“Overseas Student Entry Permit Certificate”** for you. You will need them when boarding and passing the customs.

\*It will cost several days for every procedure.





# 入境規定

1. **準備核酸檢驗陰性報告**：登機前應檢具 3日內 COVID-19核酸檢驗陰性報告。
  2. **線上填寫「入境檢疫系統」**：請於登機前完成填報  
(<https://hdhq.mohw.gov.tw/>)
  3. **購買我國電話卡**：入境後需於桃園機場電信櫃台購買至少 14日電話卡。
  4. **搭乘防疫車隊**：須由機場自費搭乘防疫計程車至集中檢疫所或防疫旅館。
  5. **PCR檢測**：入住集中檢疫所時，將由相關人員為您進行 PCR檢測(免費)。若於防疫旅館居家檢疫，則由機場人員於機場進行 PCR檢測。
  6. **入境機場**：僅限桃園機場。
- 

# Requirements for Entry

1. **COVID-19 RT-PCR test report:** Present a negative COVID-19 RT-PCR test report issued within 3 days (working days) prior to the flight schedule time.
2. **Fill in "Quarantine System for Entry" online:** Please fill in the system before boarding. ( <https://hdhq.mohw.gov.tw/> )
3. **Purchase a phone card:** Please purchase a phone card with a validity of at least 14 days at the airport telecommunications counter
4. **Take quarantine taxi:** Students need to take quarantine taxi to the group quarantine facilities or quarantine hotels at their cost.
5. **Undergo PCR test:** The staff will help you to take PCR test when checking in the group quarantine facilities (for free). If you are quarantined in hotels, the airport staff will help you with it at the airport.
6. **Airport:** Chiang Kai-shek International Airport (Taiwan Taoyuan International Airport) only.

# 居家檢疫規定

14天居家檢疫 + 7天自主健康管理

## \*\*\*14天居家檢疫\*\*\*

1. **地點**：考量全球疫情因 Delta 病毒升溫，學校依教育部規定，**會優先幫您安排政府提供的「集中檢疫所」**。檢疫地點由政府安排，無法指定，檢疫地址將於**同學入境前一天通知**。(過去 14 天內有重點高風險國家旅遊史之同學，一律公費入住集中檢疫所)
2. **費用**：集中檢疫所價格為每日新台幣 1,500 元，14 日共**新台幣 21,000 元**。請同學於到校註冊時，一併繳交予國際組 (繳清始核發學生證)。
3. **進行快篩**：第 10 至 12 天請用機場人員核發之家用快篩採檢。
4. **PCR 檢測**：第 12 至 14 天由集中檢疫所安排 PCR 採檢(免費)。若於防疫旅館進行居家檢疫，則須自行負擔至醫院之計程車資、掛號費

## \*\*\*7天自主健康管理\*\*\*

1. 自主健康管理期間請不要進入校園，或前往人群聚集之處。
2. **有申請學校宿舍的同學**，將幫你安排至**學校附近的臨時宿舍 (成功宿舍)**進行 7 天自主健康管理。請您完成自主健康管理後，再搬至學校宿舍。

# Requirements for Quarantine

14 days quarantine + 7 days Self-health Monitoring

**\*\* 14 days quarantine \*\***

1. **Quarantine Place:** To avoid the spread of the Delta variant, we will arrange the group quarantine facilities provided by the government for you by priorities according to MOE announcement. The location is designated by the government. The school will notify you of the address the day before your arrival date. Students arriving in Taiwan from "key high-risk countries"(including those who have visited those countries in the past 14 days and those who have transited in those countries) will be required to quarantine in group quarantine facilities.
2. **Quarantine Fees:** For group quarantine facilities, it costs NT\$ 1,500 per day, totaling NT\$21,000 for 14 days. Please make the payment to NTUE International Affairs Office when registering. Students shall make the payment first before acquiring their student card.
3. **Take a rapid home test:** Take a rapid home test between the 10th day and 12th day of the quarantine period with the rapid test given by the airport staff.
4. **Undergo PCR test again:** Take a PCR test (for free) arranged by the group quarantine facilities between the 12th and 14th day of the quarantine period. If you are quarantined in the hotels, then you have to take a quarantine taxi at your cost and pay an appointment fee.

**\*\*7 days Self-health Monitoring\*\***

1. **Do not enter the school and avoid gathering.**
2. Students who have applied for the school dormitory shall undergo the 7 days of Self-health Monitoring in the temporary dormitory nearby the school. After finishing the 7 days, you can then move to the school dormitory.



**THANKS!**

